
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Majkowskiego

na 52. posiedzeniu Senatu
w dniu 9 kwietnia 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra Skarbu Pañstwa Aleksandra Grada

Proszê o udzielenie mi precyzyjnej odpowiedzi na nastêpuj¹ce pytania.
1. Ile spó³ek zale¿nych funkcjonuje w czterech grupach energetycznych (PGE, Enea, Energa, Tau-

ron), jak równie¿ ile jest rad nadzorczych nad tymi spó³kami? Ile osób zatrudnionych jest w tych pod-
miotach i jaki jest koszt utrzymania tych osób w skali jednego roku?

2. Kto zdecydowa³ o obowi¹zywaniu zasady, ¿e w wy¿ej wymienionych spó³kach energetycznych za-
miast zatrudnienia jednej osoby na jednym etacie, zatrudniane s¹ osoby jednoczeœnie na dwóch eta-
tach i w dwóch radach nadzorczych tego samego holdingu (przyk³adem tego jest pan Ireneusz Kulka,
wiceprezes Energa-Obrót, a jednoczeœnie dyrektor Centrum Marketingu i Komunikacji Energa SA, cz³o-
nek dwóch rad nadzorczych w spó³kach podleg³ych Energa SA)?

3. Czy Pan Minister zgadza siê z tez¹, ¿e w radach nadzorczych nie powinny zasiadaæ osoby, które nie
maj¹ uprawnieñ do zasiadania w jednoosobowych spó³kach Skarbu Pañstwa? Obecnie czêsto spotyka
siê proceder, ¿e osoby bez uprawnieñ zasiadaj¹ w dwóch lub trzech spó³kach, które jednoczeœnie s¹
nadzorowane przez te osoby z tytu³u wykonywania obowi¹zków s³u¿bowych.

4. Jakiej wysokoœci œrodki finansowe poszczególne grupy energetyczne w latach 2008–2010 wydat-
kowa³y na audyty, opracowania i ekspertyzy takich firm, jak KPMG Polska, PricewaterhouseCoopers,
LCEK Sp. z o.o. w Lublinie, Doradca Consultans Ltd. w Gdyni itp.?

5. Jakiej wysokoœci odprawy wyp³acane s¹ cz³onkom zarz¹dów spó³ek energetycznych, z którymi
z ró¿nych przyczyn rozwi¹zano umowy o pracê lub kontrakty mened¿erskie? Czy wysokoœæ tych odpraw
nie razi Pana Ministra?
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